
Zápisnica zo zasadnutia Výkonného výboru ObFZ Bratislava-vidiek,                    
konaného 12.10. 2021 o 16.30 h na BFZ, Súmračná 27, Bratislava 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Prítomní: pp. Baxa, Ferenčák, Vorčák, Matušovský, Petráš, Kyselica, Vašš, Príkopa. 

Neprítomní-ospravedlnení: pp. Peller, Hlavenka, Dadykin, Konečný, Szabo. 

Program:                                                                                                 

1. Otvorenie, schválenie návrhu programu – p. Baxa   

2. Kontrola plnenia uznesení – p. Príkopa 

3. Informácie predsedu ObFZ po VV BFZ a po stretnutí u prezidenta SFZ -               

    p. Baxa 

4. Príprava a termín volebnej konferencie OBFZ BA-vidiek - p. Kyselica 

5. Informácia o priebehu súťaží ObFZ BA-vidiek – p. Vašš 

6. Rôzne.    

7. Záver. 

K bodu 1: Predseda ObFZ p. Baxa – privítal prítomných a požiadal o schválenie 
programu  VV ObFZ BA-vidiek.  

Uznesenie č.1. VV ObFZ BA-vidiek schválil program zasadnutia VV tak, ako ho 
predložil p. Baxa. – hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti. 

K bodu 2: Sekretár ObFZ p. Príkopa podal komplexnú informáciu o kontrole 
plnenia uznesení z posledného VV a skonštatoval, že uznesenia boli splnené. 
Zároveň podal informáciu o hlasovaní per rollam zo dňa 23.7.2021, v ktorom bola 
schválená výška paušálnych náhrad za mobilné služby predsedovi KRaD vo výške 
50,- € a desať mesiacov v roku. 

Uznesenie č.2. VV ObFZ BA-vidiek opätovne schválil uznesenie prijaté formou Per 
rollam zo dňa 23.047.2021 – hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti. 

K bodu 3: Informácie predsedu ObFZ. Predseda ObFZ podrobne informoval o 
priebehu konferencie BFZ, kde kladne zhodnotil prijatie novelizovaných stanov BFZ 
a to tak zo strany delegátov OB FZ Bratislava-mesto a ObFZ Bratislava-vidiek. 
Následne informoval členov VV o priebehu konferencie SFZ zo dňa 17.9. 2021 
v Poprade, kde delegáti z ObFZ BA-vidiek aktívne pristúpili k rokovaniu 
konferencie SFZ - v diskusii vystúpil p. Kyselica z podnetným príspevkom ku 
RaPP /predĺženie letného prestupového obdobia bez obmedzenia/ a taktiež 
požiadal technický úsek SFZ, aby sa znovu zaoberal s návrhom otvorenia 1. 
ligy žiakov s možnosťou postupu víťaza 2. ligy. Týmto diskusným príspevkom 
splnili delegáti za OBFZ BA-vidiek úlohu, ktorá vyplývala z uznesenia 
konferencie ObFZ BA-vidiek zo dňa 8.9.2021. Ďalej pokračoval s informáciou z 
pracovného stretnutia u prezidenta SFZ, kde odzneli informácie o zámere SFZ zvýšiť 
finančnú podporu pre amatérsky futbal. V závere kladne zhodnotil priebeh 
konferencie ObFZ BA-vidiek zo dňa 8.9.2021, kde vyzdvihol kultivovaný priebeh a 
diskusiu delegátov.  

Uznesenie č.3. VV ObFZ BA-vidiek zobral na vedomie informácie p. Baxu a 
skonštatoval, že úloha udelená konferenciou ObFZ BA-vidiek bola splnená –
 hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti. 



K bodu 4:  Príprava a termín volebnej konferencie OBFZ BA-vidiek. Na vyzvanie 
P. Baxu predniesol návrh na konanie volebnej konferencie p. Kyselica, ktorý navrhol 
termín konania volebnerj konferencie na deň 14.01.2022 o 16,30 hod., v hotely 
Nivy, Líščie údolie 3, Bratislava. Zároveň predniesol prítomným návrh Volebného 
poriadku a Rokovacieho poriadku, ku ktorým je možné predkladať pripomienky a 
pozmeňujúce návrhy do 31.10. 2021 na sekretariát ObFZ BA-vidiek.  

Uznesenie č.4. V zmysle platných stanov ObFZ BA-vidiek hl.III, čl. 8 stanovuje VV 
ObFZ BA-vidiek termín konania volebnej konferencie ObFZ BA-vidiek na deň 
14.01.2021 o 16,30 hod. v hotely Nivy, ul. Líščie Nivy č.3, Bratislava. Zároveň berie 
na vedomie predložené návrhy Volebného a Rokovacieho poriadku a zaraďuje ich na 
pripomienkové konanie vo VV – hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti.                                                                                                      

K bodu 5: Informácia o priebehu súťaží ObFZ BA-vidiek. Komplexnú 
informáciu o priebehu súťaží predniesol predseda ŠTK ObFZ BA-vidiek p. 
Vašš, kde skonštatoval, že súťaže zatiaľ prebiehajú bez vážnejších problémov 
na proticovidové opatrenia. Upozornil na kontumované stretnutia z titulu 
nedostavenia sa súpera na stretnutis ohľadom na následne. Odporučil sekretárovi 
ObFZ BA-vidiek sledovať úhradu pokút z tohoto titulu, z ohľadom na povinosť 
preúčtovať tieto prostriedky oprávneným osobám. 

Členovia VV ObFZ BA-vidiek vzniesli pripomienky k prekladaniu stretnutí bez 
náležitého zdôvodnenia závažností. 

Uznesenie č.5. VV ObFZ Bratislava-vidiek berie na vedomie správu p. Vašša a 
zaväzuje ŠTK ObFZ BA-vidiek dôsledne zvažovať žiadosti o zmene termínov stretnutí 
a to aj s ohľadom na zabezpečenie integrity súťaží – hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 
proti. 

K bodu 6: Rôzne. V tomto bode sa VV ObFZ BA-vidiek zaoberal písomným 
návrhom KM na usporiadanie turnaja Karpaty CUP 2021 - U12 a 5. ročník ZHL 
prípraviek ObFZ BA-vidiek.  

Uznesenie č.6. VV ObFZ Bratislava-vidiek schválil predložené návrhy KM a poveril 
predsedu KM p. Konečného ďalšou prípravou týchto mládežníckych podujatí –
 hlasovanie – 5 za 0 zdržal sa 0 proti.  

K bodu 7: Predseda ObFZ BA-vidiek p. Baxa poďakoval prítomným za aktívny 
prístup k prerokovaným otázkam a ukončil zasadnutie VV ObFZ  BA-vidiek. 

 

V Bratislave, 12.10. 2021 

                                                                                                                                                                                                                                                                            

Miroslav Baxa                                                                                                       
predseda ObFZ Bratislava-vidiek 

Zapísal:   

PavelPríkopa,                                                                                                                     
     sekretár ObFZ Bratislava-vidiek 

  


